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ELTE 

ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

Tárgy: Pályázat tudományos alelnöki tisztségre 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

A hallgatói érdekképviseletben szerzett tapasztalataimat szeretném egy új fókusz 

mentén kamatoztatni: célom, hogy erősítsem a részönkormányzatok, a 

szakkollégiumok és az egyetemi tudományos élet közötti kapcsolatot. Kiemelten 

fontosnak tartom a tudományos tehetséggondozás fejlesztését, az interdiszciplináris 

együttműködések előmozdítását, valamint a hallgatói igényekre való érzékeny 

reagálást. Ezért pályázom a tudományos alelnöki tisztségre. 

Motivációmat az elmúlt években végzett közéleti és szakkollégiumi munkám 

alapozza meg, melyek során meggyőződtem arról, hogy a hallgatók tudományos 

kezdeményezéseihez elkötelezett támogatásra és jól működő kommunikációs 

platformokra van szükség. Hiszek abban, hogy az EHÖK szerepe kulcsfontosságú 

lehet ezek megteremtésében. 

 

Amennyiben bármilyen kérdés felmerülne a jelentkezésemmel kapcsolatban, 

természetesen készséggel állok rendelkezésre. 

 

Kelt: Budapest, 2025. 06. 11. 

Tisztelettel: 

 Glück Krisztina s.k. 

 KEJLFR 
 krisztigluck@student.elte.hu 
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Bemutatkozás 

Glück Krisztina vagyok, jelenleg az ELTE TTK meteorológus mesterszak végzős 

hallgatója, a következő tanévtől pedig terveim szerint a TáTK humánökológia 

mesterszakán folytatom tanulmányaimat. Talán éles váltásnak tűnhet, számomra 

azonban inkább egy természetes folytatása annak a széles érdeklődésnek, amely 

eddig is végigkísérte a tanulmányaimat és a hallgatói érdekképviseletben végzett 

munkámat egyaránt. Utóbbi tevékenységet 2020-ban a TTK-n kezdtem, mint 

küldöttgyűlési képviselő, illetve mentorként, majd mentorfelelősként segítettem a 

közösségszervezést és a gólyák integrációját. Tanulmányaim elejétől tagja vagyok a 

Bolyai Kollégiumnak, az ELTE TTK és IK szakkollégiumának, ahol szintén aktív éveket 

tudok magam mögött, 4 évig tevékenykedtem a kollégiumi Választmányban, 2 évig 

elnöki szerepben, 1-1 évig pedig a programokért felelős, valamint a külkapcsolatokért 

és marketingért felelős bizottság élén. A szakkollégiumi közeg rengeteget adott 

nekem, így egyértelmű volt számomra, hogy szeretnék hasonlóan inspiráló közegnek 

tagja lenni TáTK-sként is, így jelentkeztem az Angelusz Róbert Társadalomtudományi 

Szakkollégiumba.  

Noha ez a feladatkör jelentős részben lekötötte a figyelmemet, az egyetemi 

közéletben való aktív jelenlétet továbbra is fontosnak tartottam. Az elmúlt két évben 

a TTK HÖK Választási bizottságának elnökeként tevékenykedtem, az elmúlt egy évben 

pedig az EHÖK szervezetfejlesztésért felelős alelnöki pozícióját láttam el. 

Motiváció, célkitűzések 

Az elmúlt évet minden nehézsége ellenére nagyon szerettem, és rendkívül motivált 

vagyok, hogy a következő évben is az egyetemi hallgatói érdekképviseletben 

tevékenykedjek. Bár a szervezetfejlesztés továbbra is nagyon közel áll a szívemhez, azt 

érzem, hogy jelenleg egy másfajta szerepkörben tudnám a leginkább kamatoztatni 

tapasztalataimat és hasznára lenni a közösségnek.  

A Tudományos Bizottság vezetőjének fontos feladata a részönkormányzatok és a 

szakkollégiumok közötti aktív kapcsolattartás elősegítése, melyben már van némi 
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tapasztalatom. Emellett úgy gondolom, hogy a tudományos kezdeményezéseknek 

alapvetően hallgatói indíttatásúak kell lennie; az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat 

szerepe ezek támogatásában van, valamint a tudománykommunikáció és a 

tehetséggondozás terén elkötelezett jelenléte elengedhetetlen. A pályázatomban 

tehát eszerint gyűjtöttem össze azokat a folyamatokat, amiknek elindításával vagy 

javításával szeretnék foglalkozni a következő évben. 

Hallgatói igényfelmérés 

Nagyon fontosnak tartom, hogy tisztában legyünk azzal, hogy pontosan milyen 

igényekre és problémákra kell reagálnunk. A ciklust azzal kezdeném, hogy a 

Tudományos Bizottsággal és a Tehetséggondozási Tanáccsal közösen, lehetőség 

szerint a Minőségbiztosítási Iroda bevonásával felmérést indítsunk, melyben minél 

szélesebb körben gyűjtenénk információkat arról, hogy milyen tehetséggondozási és 

kutatástámogató lehetőségek vannak az egyetemen jelenleg, és mik azok az igények, 

amiket még nem tudunk kielégíteni. Ebből kiindulva szeretnék szorosan 

együttdolgozni a Tanáccsal, az általuk kínált lehetőségek finomhangolásában, illetve 

kommunikációjában, hogy minél többekhez eljuthassanak. 

Tudományos Bizottság 

Különösen értékesnek tartom, hogy a bizottságok teret adnak a 

részönkormányzatokban felhalmozott tudás és tapasztalat megosztására. A 

Tudományos Bizottság munkáját ráadásul tovább gazdagítja a szakkollégiumok 

bevonása, amely még sokszínűbbé és tartalmasabbá teszi a közös gondolkodást. 

Szeretném ha a jógyakorlatok megosztásának egy fontos platformja lenne amellett, 

hogy közösen dolgozunk projekteken. Ezzel összefüggésben külön szeretném 

kiemelni a mesterséges intelligencia szabályozásának kérdését: elengedhetetlen, 

hogy a szabályozási folyamatok során érvényesüljenek a hallgatói szempontok, ezért 

ebben a kérdésben is érdemes proaktív szerepet vállalnunk. Emellett érdemesnek 

tartom felmérni a lehetőségét nagyobb, interdiszciplináris projektek szervezésének, 
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mint egy hallgatói konferencia vagy innovációs program. 

Pályázatok 

A tudományos pályázatokat két szempontból is érdemes vizsgálni. Egyrészt az 

EHÖK gondozásában is vannak ilyenek, egész pontosan az Év Tudományos 

Rendezvénye és a Keltető, melyekre sajnos nem érkezik be nagy számú pályázat. Úgy 

gondolom ez javítható lenne, ha jobban felépített kommunikáció zajlana róluk, 

amiben szintén számítanék a bizottság tagjaira. A tervezett hallgatói hírlevél is 

hatékony kommunikációs felületként szolgálhatna. Fontos lenne bővíteni is a palettát, 

ugyanakkor ennek az anyagi lehetőségeit érdemes mélyebben feltárni. 

Emellett  a kari lehetőségekről is érdemes diskurzust folytatni. Vannak olyan 

részönkormányzatok, ahol jól működő, kiforrott pályázati rendszer van, máshol pedig 

még inkább gyerekcipőben járnak ezek a folyamatok. Itt is fontos szerepe lenne a 

tudásmegosztásnak a bizottságon belül, akár a pályázatok kiírása, akár a hallgatók 

elérése terén. Kifejezett célom, hogy minél több karon igénybe lehessen venni a 

honorácior státuszt, ami azoknak a hallgatóknak szól, akik más szak, szakirány, illetve 

minor specializáció kurzusait szeretnék teljesíteni a saját tanegységükön felül, 

kredittúlfutási díj megfizetése nélkül. 

Szakkollégiumok 

A szakkollégiumok rendkívül fontos műhelyei a tudományos életnek az egyetemen 

belül. Működésükben nagy hangsúlyt kap az autonómia, kifejezetten érvényes rájuk a 

gondolat, mely szerint az EHÖK támogató szerepkörben tud esetükben megjelenni. 

Működésük fontosságát az is mutatja, hogy a 2010-es évek első felében egy 

„Szakkollégiumi Stratégia” dokumentumban foglalták össze az akkori működést és az 

elérendő célokat. Legjobb tudomásom szerint ez a dokumentum azóta nem lett 

frissítve, így érdemes lehet diskurzust indítani a megújuló egyetemvezetéssel is, hogy 

milyen fejlődési lehetőségekről tudnák biztosítani ezeket az intézményeket. 

Az ELTE számos tehetséges középiskoláshoz és egyetemi hallgatóhoz tud eljutni, 
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akik potenciális utánpótlást jelentenek a szakkollégiumoknak. Fontosnak tartom, hogy 

minél több felületet biztosítsunk számukra, hogy ezeket a hallgatókat elérjék, akár 

egyetemi előkészítő programok, versenyek, tájékoztatók révén. 

Együttműködések 

A hallgatói igényfelmérés kapcsán már felmerült a Minőségbiztosítási Iroda és a 

Tehetséggondozási Tanács mint partnerek. Szeretném ha az együttműködésünk aktív 

és kétoldalú lenne, kölcsönösen keresnénk egymást hallgatókat érintő témák 

kapcsán. Továbbá az Innovációs Központtal szeretnék lehetőséget találni arra, hogy 

minél közelebb hozzuk a hallgatókhoz a vállalati együttműködéseket és a kutatási 

eredmények ipari hasznosulásának lehetőségeit. 

Emellett szeretnék minél több egyetemi és ezen túli szereplővel együttműködni. 

Fontosnak tartanám, hogy folyamatos párbeszéd alakuljon ki az Egyetemi 

Doktorandusz Önkormányzattal, valamint a HÖOK tudományszervezésért és 

kutatásért felelős elnökségi tagjával is. 

Természetesen aktívan ki szeretném venni a részem minden olyan 

együttműködésből is, ami az EHÖK szakterületei között, divízión vagy kabineten belül 

formálódik, legyen szó a Hallgatói Követelményrendszer felülvizsgálatáról vagy 

bármilyen más projektről. 

 


